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      Аннотация

    
        
          Данная работа посвящена сравнительному анализу уже имеющихся сборников писем двадцатого и двадцать первого века. Задачи, которые решались в ходе исследования: 1. Изучение теории письма и его структуры 2. Что такое сборник и работа редактора над ним 3. Анализ отобранных нами писем 4. Составление сборника писем Наша работа посвящена исследованию сборников, выпускавшихся в период с 1918-2020 года. В рамках нашего анализа мы обратились к каталогу Российской государственной библиотеки, откуда были отобраны данные об изданиях, публиковавшихся с указанием на то, что издание является сборником писем. Далее по определенным ограничениям было отобрано 69 изданий. В ходе дальнейшего анализа их количество было сокращено до 57 в результате объединения записей изданий, совпадающих по набору выходных сведений; в частности, многотомные издания переписки рассматривались как одно издание; аналогичным образом рассматривались переиздания одного и того же издания без указания на дополнения или переработку. Далее мы распределили сборники на семь групп: Великая Отечественная война, Первая Мировая война, Ленин, Сталин, Письма о быте, Духовная жизнь и Античные сборники. Далее был проведён анализ каждой группы сборников отдельно. Наша классификация в дальнейшем поможет исследователям быстро определить количество существующих работ на тему личных писем различных годов, что существенно сократит поиски основных идей, которые уже были изучены. После анализа сборников, мы провели исследования личных писем военного времени. Детально разобрали каждое письмо и сделали выводы. На основании проведенных исследований мы отобрали письма и поместили их в сборник, вместе с проведенными исследованиями.
        

        
          This work is devoted to a comparative analysis of existing collections of letters of the twentieth and twenty-first century. Tasks that were solved during the study: 1. The study of the theory of writing and its structure 2. What is the collection and the editor’s work on it 3. Analysis of letters selected by us 4. Compilation of a collection of letters Our work is devoted to the study of collections published between 1918–2020. As part of our analysis, we turned to the catalog of the Russian State Library, from which data on publications published with the indication that the publication is a collection of letters were selected. Then, under certain restrictions, 69 publications were selected. In the course of further analysis, their number was reduced to 57 as a result of combining recordings of publications that coincided in the set of output information; in particular, multivolume editions of correspondence were considered as one publication; in a similar manner, reprints of the same publication were considered without reference to additions or revisions. Next, we divided the collections into seven groups: the Great Patriotic War, the First World War, Lenin, Stalin, Letters of Life, Spiritual Life and Antique Collections. Further, each group of collections was already analyzed specifically. Our classification in the future will help researchers quickly determine the number of existing works on personal letters of various years, which will significantly reduce the search for basic ideas that have already been studied. Then we conducted an analysis of each group of collections separately. Our classification in the future will help researchers quickly determine the number of existing works on personal letters of various years, which will significantly reduce the search for basic ideas that have already been studied. After analyzing the collections, we conducted a study of personal letters in wartime. We examined each letter in detail and made conclusions. Based on our research, we selected letters and placed them in a collection, along with the research.
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